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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Munkahelyek megőrzése a világválságra tekintettel!” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
írásbeli kérdést kívánok benyújtani Szűcs Erika Miniszter Asszonyhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Asszony !

Sajnos a gazdasági világválság elérte az autóipari vállalatokat is. Sőt, ebben a piaci
szegmensben kimondottan érezteti negatív hatásait . Sorra zárnak be komplett gyártósorokat, a
nagy autógyárak egymás után jelentik be a termelés csökkentését, részleges vagy telje s
leállítását .

Ezen negatív gazdasági helyzet Magyarországon is érezteti hatását . Akár a hazánkban készülő
autók, akár pedig a beszállító cégek vonatkozásában is leépítéseket jelent, jelenthet .

Ennek elkerülésére jöttek létre olyan támogatások, amik munkahelymeg őrzés céljából
vehetőek igénybe.

Sajnos olyan szabályok kerültek a pályázatok közé, amik korábbi (másfél évvel ezel ő tti)
hasonló támogatásra felvett összegek esetén kizárják a mostani helyzetben igencsak fonto s
munkahelymegtartó többlettámogatás lehetőségét. Választókerületemben több olyan cég i s
van, aki korábban szintén munkahelymegtartásra irányuló támogatásra pályázott és nyert,
most azonban emiatt nincs lehetősége új pályázat benyújtására .

Azt hiszem nem szorul elemzésre az a tény, hogy a jelenlegi helyzetben mindent el kellen e
követnie a kormánynak, hogy minél több vállalkozót segítsenek a munkahelymeg őrzésben.

Mindezek figyelembevételével kérdezem a tisztelt Miniszter Asszonytól :

• Milyen új lehetőségeket kívánnak nyújtani azon vállalkozások számára, akik
erőfeszítéseket tesznek a munkavállalóik megtartására, de a korábbi szabályok miat t
nem jogosultak ilyen támogatás felhasználására .

• Mi lesz azokkal az emberekkel, akik emiatt az utcára kerülnek?



Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20 .

Horváth István
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